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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het toenemende aantal COVID-patiënten in ziekenhuizen 
(ingezonden 5 oktober 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het nieuws over het stijgend aantal COVID-patiënten in 
ziekenhuizen?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen over deze stijging? Zo ja, welke stappen overweegt u om 
de toename van het aantal besmettingen te remmen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Heroverweegt het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) haar 
advies dat maatregelen niet nodig zijn vanwege de oplopende besmettingen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe verhoudt de huidige stand van de coronathermometer, namelijk laag, 
zich tot de oplopende besmettingen? 

Vraag 5
In hoeverre bent u voorbereid op een nieuwe golf als het gaat om test- en 
monitorcapaciteit, zorgcapaciteit en prikcapaciteit? 

Vraag 6
Bij welk aantal COVID-patiënten in het ziekenhuis (naar schatting) komt de 
reguliere zorg in het gedrang? 

Vraag 7
Kunt u toelichten welk effect de griepgolf kan hebben op de zorgcapaciteit? 

Vraag 8
Wat kunt u zeggen over de opkomst voor de herhaalprik?

1 Het Financieele Dagblad, 3 oktober 2022, «Vrees voor najaarsgolf na stijgende cijfers van covid-
patiënten in ziekenhuizen» (fd.nl/samenleving/1453710/vrees-voor-najaarsgolf-na-stijgende-
cijfers-van-covidpatienten-in-ziekenhuizen).
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